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Protokół Nr: IV/2020 

 

Nazwa sesji:  IV sesja nadzwyczajna VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  20.01.2020, 22.01.2020 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Sala narad Urzędu Gminy Wielkie Oczy 

Godzina rozpoczęcia:  09:03 20.01.2020 

Godzina zakończenia:  10:13 22.01.2020 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Stanisław Mątkowski 

2. Piotr Jacyk 

3. Franciszek Bajan 

4. Waldemar Sęga 

5. Zenon Kociołek 

6. Janusz Sopel 

7. Maria Preweda 

8. Antoni Mach 

9. Krzysztof Gujda 

10. Jan Dec 

11. Józef Litwiński 

12. Ryszard Osowski 

13. Bogusława Lichacz 

 

Lista przerw w trakcie obrad: 

Czas rozpoczęcia Czas zakończenia 

10:09:59 07:58:19 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 12 (zał. Nr 1). Po przerwie obecnych było 

13 radnych (zał. Nr 2). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił porządek obrad. Pan Wójt Gminy A. Hawrylak 

zawnioskował o dodanie dwóch projektów uchwał w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do 

realizacji projektu pn.: "Rozbudowa i przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie Oczy" ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa IV Ochrona środowiska 

naturalnego i dziedzictwa kulturowego, Działanie 4.3 Gospodarka ściekowa Poddziałanie 4.3.2 
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Zaopatrzenie w wodę oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację Projektu 

oraz projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Poprosił również o przerwanie sesji w punkcie 7 i ponowne rozpoczęcie obrad w środę tj. 22.01.2020 

r. Pan radny P. Jacyk poprosił o dokładniejsze przedstawienie jakie zagadnienia będą poruszane w 

środę. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w środę będzie omawiana prognoza finansowa. Pani 

skarbnik E. Słotwińska podkreśliła, że Rada Gminy poprzez uchwałę powinna wyrazić zgodę na 

przystąpienie do projektu. Pan radny F. Bajan zawnioskował aby w środę przegłosować punkt 2 

odnośnie protokołu z poprzedniej sesji, ze względu na błąd systemowy i niemożność otwarcia 

protokołu na tablecie.  Pan przewodniczący Z. Kociołek poprosił o 5 minutową przerwę aby 

wprowadzić zmiany w porządku obrad. Po przerwie Pan przewodniczący odczytał nowy porządek 

obrad. Poddano pod głosowanie nowy porządek obrad, który przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr X/104/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 30 

grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 

X/104/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 4). 

Pan radny P. Jacyk zapytał czy kredyt zaciągany na kwotę 2 mln 300 tys. zł można odliczyć od 

wskaźnika. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że jest to kredyt, który trzeba spłacić jednak 

nie wchodzi do wskaźnika ponieważ kredyt ten był brany po części na projekt unijny, którego 
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dofinansowanie wyniosło powyżej 60 % kosztu zadania. Pan radny P. Jacyk zapytał o wibor. Pani 

skarbnik odpowiedziała, że wibor w roku 2019 był na poziomie 1,70-1,71, natomiast w ostatnich 2-3 

latach wynosi ok 1,7. Prognoza jest liczona z ok 3 ostatnich lat czyli na wysokości stało 

oprocentowany i zmienny wibor ale przy założeniu, że będzie wynosił 1,70. Jeżeli wibor pójdzie do 

góry to nasza zdolność kredytowa się zmieni. Pan radny P. Jacyk zapytał o założenia w wieloletniej 

prognozie finansowej, że będzie wzrost o 3 % dochodów z tytułu podatków. Pani skarbnik E. 

Słotwińska odpowiedziała, że jest to wyliczona średnia z 3 ostatnich lat dochodów bieżących, w tym 

mieszczą się też podatki ale są też inne opłaty. To nie oznacza, że podatki trzeba podnieść o 3 % żeby 

zmieścić się w prognozie. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmiany uchwały nr 

X/104/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym  z dnia 29 

listopada 2019 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wielkie Oczy J. Sopel 

przedstawił teść petycji oraz projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie 

publicznym  z dnia 29 listopada 2019 r. (zał. Nr 5). Dyskusji i pytań nie było. Uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 
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Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Wstrzymuję się 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym z dnia 6 

grudnia 2019 r. 

 

Pan przewodniczący Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Wielkie Oczy J. Sopel 

przedstawił teść petycji oraz projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej w interesie 

publicznym  z dnia 6 grudnia 2019 r. (zał. Nr 6). Dyskusji i pytań nie było. Uchwałę w sprawie 

rozpatrzenia petycji złożonej w interesie publicznym podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 10 83,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 2 16,67% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/101/2019 Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 

10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Kierownik Referatu Inwestycji, Zamówień publicznych, Geodezji, Rolnictwa i Gospodarki 

komunalnej M. Janeczko, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/101/2019 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 

określonej pojemności (zał. Nr 7). Pan radny R. Osowski zapytał czy już wiadomo coś odnośnie 

uchwały podejmowanej na ostatniej sesji, która została wysłana do RIO. Pan kierownik P. Jacyk 

odpowiedział, że ma nadzieję, że wszystko było w porządku. Pan radny P. Jacyk zaapelował żeby 

wymóc na firmie żeby przeprowadziła kampanię informacyjną odnośnie segregacji odpadów aby 

dostarczyć ulotki informacyjne mieszkańcom ponieważ mieszkańcy nie wiedzą jak segregować śmieci, 

a Ci którzy do tej pory oddawali śmieci niesegregowane nie otrzymali worków do segregacji. Pan 

kierownik M. Janeczko odpowiedział, że podczas składania deklaracji każdy z mieszkańców otrzymuje 

ulotkę z informacją jak segregować oraz komplet worków. Pani radna B. Lichacz zapytała do kiedy 

trzeba składać deklaracje. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że deklaracje trzeba złożyć do 10 

lutego 2020 r. Pani radna M. Preweda zapytała czy aktualnie płatności będą miesięczne czy 

kwartalne. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że można płacić miesięcznie, a można 

kwartalnie. Pan radny F. Bajan poprosił o zorganizowanie spotkań wiejskich w celu poinformowania 

mieszkańców o procesie odbierania odpadów w naszej Gminie. Pan radny W. Sęga zapytał co z 

opłatami za styczeń, jakie stawki obowiązują. Pan kierownik M. Janeczko odpowiedział, że od 1 

stycznia obowiązują stawki do tej pory uchwalone minus 2 zł za kompostownik od osoby, a 

najprawdopodobniej od marca będzie stawka ta, która ma być uchwalona w dniu dzisiejszym. 

Rozpoczęła się dyskusja na temat segregacji odpadów, informowania mieszkańców oraz składania 

deklaracji. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr II/101/2019 

Rady Gminy Wielkie Oczy z dnia 10 grudnia 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 

określonej pojemności podjęto większością głosów. Pan przewodniczący Z. Kociołek na wniosek Pana 

wójta A. Hawrylaka wstrzymał obrady Rady Gminy Wielkie Oczy do dnia 22.01.2020 r. do godziny 

8:00. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 11 91,67% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 8,33% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Maria Preweda 

Piotr Jacyk 

Franciszek Bajan 

Waldemar Sęga 

Ryszard Osowski 

 

7. Przyjęcie zmian w porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek wznowił obrady Rady Gminy Wielkie Oczy dnia 22.01.2020 r. o 

godzinie 8:07. Po sprawdzeniu obecności stwierdził, że obrady są prawomocne, na 15 członków 

obecnych było 13. Pan wójt A. Hawrylak zawnioskował o dodanie do porządku obrad punktu 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wielkie Oczy. Pani skarbnik E. Słotwińska wyjaśniła potrzebę podjęcia tej uchwały. Pan radny P. Jacyk 

zapytał jaka była potrzeba wprowadzenia zmian w porządku obrad na ostatniej sesji. Pani skarbnik E. 

Słotwińska wyjaśniła, że do dnia dzisiejszego trzeba złożyć do Urzędu Marszałkowskiego dokumenty 

na podstawie, których będzie spisana umowa o dofinansowanie, między innymi jednym z tych 

dokumentów jest oświadczenie o zabezpieczeniu środków, żeby móc podpisać to oświadczenie organ 

stanowiący musi podpisać zgodę w związku z tym taka uchwała jest niezbędna do podjęcia dzisiaj 

żeby móc te dokumenty zgodnie z prawem wypełnić. Kosztorysy dostaliśmy w poniedziałek rano oraz 

potrzebowaliśmy jednego dnia na sporządzenie dokumentów. Pani skarbnik E. Słotwińska wyjaśniła, 

że ze względu na krótki okres czasu nie można było zakończyć poniedziałkowej sesji i podjąć nowych 

obrad. Pan przewodniczący Z. Kociołek zarządził 10 min przerwę oraz kolejną 30 minutową przerwę 

do godziny 9:00. Pan przewodniczący Z. Kociołek wznowił obrady o godzinie 9:00 oraz przedstawił 

nowy porządek obrad, który poddano pod głosowanie. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 
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Bogusława Lichacz Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.: 

"Rozbudowa i przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie Oczy" ze środków Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa IV Ochrona środowiska 

naturalnego i dziedzictwa kulturowego, Działanie 4.3 Gospodarka ściekowa Poddziałanie 4.3.2 

Zaopatrzenie w wodę oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację 

Projektu. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

przystąpienie do realizacji projektu pn.: "Rozbudowa i przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie 

Oczy" ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na lata 2014-2020, Oś priorytetowa IV Ochrona 

środowiska naturalnego i dziedzictwa kulturowego, Działanie 4.3 Gospodarka ściekowa Poddziałanie 

4.3.2 Zaopatrzenie w wodę oraz w sprawie zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację 

Projektu (zał. Nr 8). Pan radny R. Osowski zapytał czy jest już jakiś plan działań na 2020 rok. Pan Wójt 

A. Hawrylak odpowiedział, że w pierwszej kolejności planowane jest podłączenie sieci do Wólki 

Żmijowskiej, następnie budowa zbiorników, a na końcu przyłączyć Bihale. Pan radny P. Jacyk zapytał z 

czego będą spłacane raty kredytu. Podkreślił, że chciałby aby już teraz wytyczyć plan działań oraz 

określić oszczędności jakie można wygenerować żeby były jakieś możliwości spłaty kredytu. Pani 

skarbnik E. Słotwińska udzieliła wyjaśnień w kwestii zaciągania i spłacania kredytów. Rozpoczęła się 

dyskusja na temat projektu budżetu oraz zdolności kredytowej. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn.: "Rozbudowa i 

przebudowa wodociągów w Gminie Wielkie Oczy" ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podkarpackiego na 

lata 2014-2020, Oś priorytetowa IV Ochrona środowiska naturalnego i dziedzictwa kulturowego, 

Działanie 4.3 Gospodarka ściekowa Poddziałanie 4.3.2 Zaopatrzenie w wodę oraz w sprawie 

zabezpieczenia środków niezbędnych na realizację Projektu podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Zenon Kociołek 

Ryszard Osowski 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2020 rok. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 

2020 rok (zał. Nr 9). Pan radny P. Jacyk zapytał o paragraf 3 punkt 4. Na pytanie odpowiedziała Pani 

skarbnik E. Słotwińska. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie 

Gminy na 2020 rok podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 
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Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pani skarbnik E. Słotwińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 10). Pan radny R. Osowski podkreślił, że jeśli 

połączymy spłaty kredytów to na rok 2022 wyjdzie nam, że ok 1 mln zł trzeba będzie oddać do banku. 

Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wielkie Oczy podjęto większością głosów. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Wstrzymuję się 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 
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11. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 11). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Janusz Sopel Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

12. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami wydał następujące zarządzenia: 

- w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży w drodze 
przetargu ustnego nieograniczonego, 

- w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2020 rok, 

- w sprawie ustalenia terminów przeprowadzenia postępowania rekrutacyjnego oraz 

postępowania uzupełniającego, w tym terminów składania dokumentów do przedszkoli, 

oddziałów przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych, punktów 

przedszkolnych i klas I publicznych szkół podstawowych, a także podania kryteriów 

branych pod uwagę w postępowaniu rekrutacyjnym i uzupełniającym na rok szkolny 

2020/2021. 

 

 

 



11 

 

13. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny P. Jacyk powiedział, że dzierżawcy gruntu zgłosili się o uchylenie uchwały, żeby nie 

było przetargów i są skłonni płacić wyższe stawki. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że można 

rozpatrzyć ten temat na komisjach. Pan radny R. Osowski zaproponował żeby przygotować na 

komisję propozycję na podstawie średnich stawek. Pan przewodniczący Z. Kociołek zapytał jak Gmina 

wychodzi na tym jak jest przetarg. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że przetarg jest korzystniejszy 

dla Gminy, a te osoby, które chcą być rolnikami mają możliwość wydzierżawić te grunty. Pan radny R. 

Osowski zapytał o kwestie związane z odbiorem odpadów. Pan radny F. Bajan poprosił o podjęcie 

działań aby Gmina przynosiła zyski ze sprzedaży drewna. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że po 

przetargu cena jest o 30 tys. zł niższa, co przy utrzymaniu aktualnego poziomu zrywki gwarantuje 30 

tys. zysku. Pan radny R. Osowski zapytał ile aktualnie jest działek budowlanych do sprzedaży. Pan 

wójt A. Hawrylak odpowiedział, że w ostatnim zarządzeniu wydał decyzję o sprzedaży 4 działek, w 

zapasie jest jeszcze 3 działki do sprzedaży, będą robione operaty w celu wyceny ich wartości oraz 

jesteśmy w trakcie podziału kolejnych działek. Pan radny F. Bajan zapytał czy są jakieś informacje na 

temat drogi w Kobylnicy Ruskiej. Pan wójt A. Hawrylak odpowiedział, że informacji nowych nie ma 

natomiast Zarząd Dróg zapewniał, że będzie informował jeżeli będą jakieś zmiany. 

 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

 

Zapytań i wolnych wniosków nie było. 

 

15. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:13. 


